

國立成功大學院系級交換生註冊資訊

College/Department-Level International Exchange Student Enrollment Procedure



- * Related document 相關表單下載: <http://oia.ncku.edu.tw/files/11-1018-14579.php>
- * Visiting students & students from Hong Kong, Macau and the People's of Republic of China are not qualified for free Chinese Language Courses.
訪問學生與香港、澳門及中國大陸地區學生無法報名中文特別班。
- * College-level visiting students of TOP 100 University (World University Rankings: ARWU, QS, etc.) can join free Chinese course arranged by Office of International Affairs at NCKU.
院系所交換生之簽約校為各大世界大學排名前 100 大者，可依當期規劃參加國際事務處所提供免費中文課程班。
- * If college-level visiting students are not from TOP 100 University (World University Rankings: ARWU, QS, etc.), the College/Department/Institute needs to confirm with NCKU Chinese Language Center if there's any vacancies available around the end of September/ the end of February. If yes, college-level visiting students can join free Chinese course arranged by Office of International Affairs at NCKU for free. If not, the College/Department/Institute should afford the course.
院系所交換生簽約校非為各大世界大學排名前 100 大者，可於每年 9 月底/2 月底詢問華語中心是否有剩餘名額供學生加入本處開設之中文特別班，若尚有名額，則不需額外付費；若已額滿，則需請院系所自行負擔院交換生修習華語課程費用。

- * We strongly suggest international exchange students to have their own travel and health insurance during the trip from their departure (from the 1st day arriving in Taiwan).
院系級交換生應自行購買旅行平安險，其保險期間需須涵蓋自抵台第一天。
- * If students don't have insurance during the exchange period in Taiwan, they should be insured by the college or department with the insurance policy offered by Bank Taiwan Life Insurance for the first 4 months. It includes Accidental Death & Dismemberment, Disease Hospitalization and Accidental injury.
若院系級交換生抵台時無任何保險，請院系協助加保台銀人壽國際險，為期 4 個月。保險項目涵蓋意外身故、意外殘廢、意外傷害、疾病住院等。

世界百大排名參考網站：

QS: <http://www.topuniversities.com/university-rankings>

上海交大: <http://www.shanghairanking.cn/>